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Składam zapytanie dotyczące wykonania strategii rozwoju gminy przez
wyłonionego w przetargu wykonawcę. W szczególności proszę o udzielenie odpowiedzi
na następujące pytania:

1/ jaki jest zakres prac, które zobowiązała się wykonać firma zewnętrzna zgodnie z
zawartą umową,

2/ w jakim terminie mają zostać wykonane poszczególne etapy prac zgodnie z
przyjętym harmonogramem?

Niniejsze pismo składam w związku z pytaniami kierowanymi do mnie przez
mieszkańców.

Odpowiedź proszę przekazać do Biura Rady Miejskiej.
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